
Geachte (plv.) leden van de commissie voor Sociale Zaken en Werkgelegenheid,  

 Onderstaand treft u een verzoek van het lid Haage (GroenLinks-PvdA) om het schriftelijk overleg 
met inbrengdatum 9 juli 2025 over het Ontwerpbesluit tot wijziging van het Besluit 
kinderopvangtoeslag in verband met de indexatie per 1 januari 2026 van de toetsingsinkomens 
en de maximum uurprijzen en een verhoging van de toeslagpercentages (Kamerstuk 31 322, nr. 
558) te annuleren en het Ontwerpbesluit te agenderen voor het commissiedebat Kinderopvang 
van morgen, 3 juli 2025.  

Graag verneem ik uiterlijk vandaag, woensdag 2 juli 2025 om 16.00 uur, of u met het verzoek 
kunt instemmen. Spoedig daarna zal ik u informeren over de uitkomst van deze e-ailprocedure.* 
Ik verzoek u via ‘allen beantwoorden’ op dit e-mailbericht te reageren.  

*Toelichting 

De e-mailprocedure is geregeld in artikel 7.20 tweede lid, van het Reglement van Orde, luidende: 

2. Een commissie kan buiten haar vergaderingen langs schriftelijke weg besluiten over een 
voorstel dat naar het oordeel van haar commissievoorzitter eenvoudig en spoedeisend van aard 
is. Het besluit wordt genomen als ware de Kamer in voltallige samenstelling bijeen en stemde zij 
als bedoeld in artikel 8.25 

Dit betekent dat in een e-mailprocedure een voorstel is aangenomen indien het door een 
absolute Kamermeerderheid wordt gesteund. 

-------------------------------------- 

Beste griffie van de commissie SZW, beste Kamerleden van de commissie SZW, 

Namens Marleen Haage doe ik het verzoek voor een spoed e-mailprocedure om het schriftelijke 
overleg over het Ontwerpbesluit tot wijziging van het Besluit kinderopvangtoeslag te laten 
vervallen en deze voorhang te agenderen voor het commissiedebat kinderopvang dat morgen 
plaatsvindt. De Kamer heeft in het verleden bedongen dat dit besluit wordt voorgehangen aan de 
Kamer, aangezien het gaat om een impactvol en belangrijk besluit. Het departement heeft 
echter laten weten dat het voeren van een schriftelijk overleg dermate veel druk legt op het 
vervolgtraject van het wetstraject inclusief invoering daarvan. Hoewel we vinden dat het 
departement voldoende tijd moet inbouwen zodat de Kamer haar recht op het bespreken van dit 
onderwerp kan uitoefenen, is ons voorstel om dit onderwerp morgen bij het commissiedebat te 
bespreken. Goed als dit signaal ook kenbaar gemaakt kan worden bij het departement, 
bijvoorbeeld via het gesprek van de voorzitter van de commissie met de bewindspersonen. 

 

 

https://parlisweb.tweedekamer.nl/parlis/zaak.aspx?id=f703716e-dbcb-40a6-9248-bd32275315b6
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